
  

P R O T O K Ó Ł  Nr  3/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski  

z dnia 16 kwietnia 2015 r. 

 

 

 Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w godz. 

9.00 – 10.10. 

 W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji: 

1. TISZUK IRENA  - Przewodniczący 

2. PAC JERZY – członek komisji 

3. PUCHALSKI JAN WALENTY – członek komisji 

4. SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. SOKOŁOWSKA NADZIEJA – Skarbnik Gminy 

 

Przebieg posiedzenia protokołowała Inspektor ALA WAWULSKA. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji IRENA TISZUK przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu 

komisji, po czym odczytała następujący porządek posiedzenia. 

 

P o r z ą d e k  p o s i e d z e n i a: 

1. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2014 rok. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego gminy za 2014 rok. 

3. Opracowanie opinii o przedłożonym sprawozdaniu z realizacji budżetu gminy za 2014 rok 

oraz sprawozdaniu finansowym gminy za 2014 rok. 

4. Wniosek w sprawie absolutorium za 2014 rok. 

5. Sprawy bieżące. 

R e a l i z a c j a  p o r z ą d k u  p o s i e d z e n i a: 

  

Ad. 1) 

 Zarządzenie Nr 9/2015 Wójta Gminy Bielsk Podlaski z dnia 6 marca 2015 roku w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, stanowi Załącznik Nr 2 

do protokołu. 

Przewodnicząca komisji IRENA TISZUK poinformowała, że radni wnikliwie zapoznali się ze 

sprawozdaniem z realizacji budżetu gminy za 2014 rok. Poinformowała również o pozytywnej 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 16 marca 2015 roku, stanowiącej 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi lub pytania do sprawozdania. Uwag i pytań nie 

zgłoszono.  

 

Ad. 2) 

 Zarządzenie Nr 12/2015 Wójta Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 marca 2015 roku w 

sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego gminy za 2014 rok, stanowi Załącznik Nr 4 do 



protokołu. Podstawę prawną sporządzenia sprawozdania oraz jego strukturę wyjaśniła Skarbnik 

Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca Komisji IRENA TISZUK odczytała radnym projekt opinii dotyczącej 

obu przedstawionych sprawozdań, a następnie poprosiła o zgłaszanie uwag i poprawek. Uwag nie 

zgłoszono. Następnie Przewodnicząca Komisji poddała opinię pod głosowanie. Członkowie 

Komisji przyjęli opinię jednogłośnie w głosowaniu jawnym, a następnie ją podpisali. 

Opinia stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4) 

  W związku z pozytywną opinią o wykonaniu budżetu gminy za 2014 rok oraz 

sprawozdaniu  finansowym gminy za 2014 rok, Komisja Rewizyjna  przygotowała i w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie przyjęła wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski 

za 2014 rok.  

Wniosek stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Komisja postanowiła przekazać podpisane dokumenty (opinię oraz wniosek) Przewodniczącemu 

Rady Gminy. Pismo w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 3) 

 

W sprawach bieżących członkowie komisji poruszyli następujące zagadnienia: 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI 

- Zwrócił uwagę na niedbałą pracę firm, które wygrywają przetargi na roboty prowadzone na 

terenie gminy. Jako przykład podał niestarannie układaną kostkę przy świetlicy we wsi Bolesty. 

Stwierdził, że konieczny jest lepszy nadzór ze strony gminy.  

Przewodnicząca komisji IRENA TISZUK 

- Powiedziała, że w taki nadzór powinni również prowadzić na swoim terenie sołtysi oraz radni. 

Podkreśliła, że czasami dobrze jest, jak obie te funkcje pełni jedna osoba.  

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Przyznała, że nie zawsze da się upilnować wykonawcę. Poinformowała, że wcześniej zwróciła 

uwagę właścicielowi firmy układającej kostkę w Bolestach, który zapewnił, że usterki naprawi. 

Poinformowała również, że 28 kwietnia odbędzie się w Białymstoku inauguracja Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020. Jest szansa, że Urząd 

Marszałkowski będzie w drugim półroczu prowadzić nabór wniosków na nowe konkursy. W 

związku z tym, planowany wcześniej zakup ciągnika na potrzeby gminy będzie odłożony na 

później, po to, by skorzystać z dofinansowania (75%), tym bardziej, że razem z ciągnikiem w 

zestawie będzie beczkowóz.  

Pani Wójt przekazała bieżące informacje o przetargu na drogę Mokre-Knorydy-Starowieś. W 

związku z powstałymi oszczędnościami w wyniku przetargu (200 tys. zł), gmina przekaże 

powiatowi mniejszą dotację, niż wcześniej planowano. Przewiduje się również, że będzie mniejszy 

kredyt na drogę w Malinowie, która już jest w trakcie realizacji. 

Radny SŁAWOMIR SIEMIENIUK 

- Stwierdził, że przy projektowaniu dróg należy niektóre rozwiązania konsultować z mieszkańcami, 

np. projektowanie przepustów, ponieważ mieszkańcy najlepiej wiedzą, jaki jest spływ wody na 

danym terenie. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że takie sugestie są przekazywane projektantom.  

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI 

- Zapytał o plany dotyczące drogi z Grabowca do Skrzypek, ponieważ mieszkańcy mają pretensje, 



że nic się nie robi w tym kierunku.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że droga z Grabowca do Skrzypek nie zniknęła z projektu realizacji, podkreślając, że 

należy zdecydować się na jedną drogę, bo gminy nie stać na wszystkie drogi. Jeśli będzie 

możliwość, droga ta będzie zrobiona. Wyraziła nadzieję, że jeśli dojdzie do skutku budowa 

wiatraków, wówczas być może inwestor zadba o dobry dojazd do nich, tak jak wygląda to przy 

wiatrakach w Augustowie. 

Radny JERZY PAC 

- Zwrócił uwagę na zły stan techniczny drogi Stryki – Łubin Kościelny, którą jeżdżą autobusy 

gminne dowożące uczniów do szkoły. Zapytał też o regulację oświetlenia ulicznego, bowiem 

czasami lampy palą się za długo (jako przykład podał odcinek w kierunku Sierakowizny). 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zadeklarowała, że sprawdzi, czy odcinek ten jest ujęty w planie do realizacji. Dodała, że jest to 

krótki odcinek, ale jego remont może być kosztowny. W sprawie oświetlenia ulicznego, wyjaśniła, 

że tego rodzaju zgłoszenia należy przekazywać do Urzędu Gminy, a regulacją zegarów zajmuje się 

Pan Jarosław Truszkowski. 

 Na zakończenie radni dyskutowali o pomocy społecznej, niezaradności części 

mieszkańców oraz zaległościach w opłatach za śmieci. 

 

      Protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska    
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Komisji 
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